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[tctab]英文[/tctab]

常用应急场景
范例一：A paper jam

Look, the printer isn’t functioning well. I’ve pushed the start button. It is suppose to be working now but it remains like a log. What’s going on?

Let me check. It has a paper jam.

I didn’t pay attention to that. I will try to get the paper out.

Be careful, the cartridge can be very hot.

范例二：Best inventions

Office software like Windows might be one of the best inventions in this information age. It saves us from so much work and makes the communication even around the world much easier.

Fully agree. I do enjoy the convenience though I am still a beginner in using Excel. The latest office equipment is more type-functional. It combines fax machine, copy machine and printer in one. It saves a lot of place one machine instead of three.

Yes, this machine is even smaller than those before.

When will we get one of those?

You know our boss always trying to save the last penny. We have to use up the equipment first.

[tctab]中文[/tctab]

常用应急场景
范例一：A paper jam 卡纸
Look, the printer isn’t functioning well. I’ve pushed the start button. It is suppose to be working now but it remains like a log. What’s going on?

看，打印机不能很好地工作。我已经按了开始按钮。它应该可以打印的，但是现在它像木头一样一动不动。接下来该怎么办?

Let me check. It has a paper jam. 让我看看。它卡纸了。
I didn’t pay attention to that. I will try to get the paper out.

我没有注意到。我会试着把纸弄出来。
Be careful, the cartridge can be very hot.

小心点，墨盒可能很烫。
范例二：Best inventions 做好的发明
Office software like Windows might be one of the best inventions in this information age. It saves us from so much work and makes the communication even around the world much easier.

想Windows这样的办公软件可能是这个信息时代最好的发明之一。它帮我们省了如此多的工夫，使交流，甚至是全球范围内的交流更加容易。
Fully agree. I do enjoy the convenience though I am still a beginner in using Excel. The latest office equipment is more type-functional. It combines fax machine, copy machine and printer in one. It saves a lot of place one machine instead of three.

完全同意。即使我还是一个Excel的使用新手，但是我也享受了这种便利。最新的办公设备更加多功能。它集传真机，复印机和打印机与一身。一台机器而不是三台机器节省了很多空间。
Yes, this machine is even smaller than those before.

是的，这种机器甚至比以前那些还要小。
When will we get one of those?

我们什么时候买那样一台?

You know our boss always trying to save the last penny. We have to use up the equipment first.

你知道的，我们的老板总是连一分钱都要省。我们不得不先用这个机器。
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